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Onderwerp: artikel 42 brief inzake defibrillatoren 

Geachte college,

Afgelopen zaterdag stond er in het ED een artikel over het feit dat defibrillatoren vaak defect zijn 
door slecht onderhoud. Dit baart de Veldhovense VVD ernstig zorgen.

Enige jaren geleden immers heeft de gemeente Veldhoven verenigingen, bedrijven, buurt
verenigingen en particulieren de mogelijkheid geboden gebruik te maken van de subsidieregeling om 
een defibrillator aan te schaffen en te plaatsen zodat deze in voorkomend geval ingezet kunnen 
worden. Met deze subsidieregeling is een goede spreiding van het aantal defibrillatoren over heel 
Veldhoven gerealiseerd. Een goede zaak zo vinden wij als Veldhovense VVD.

Voorwaarden om van genoemde subsidieregeling gebruik te kunnen maken waren destijds onder 
andere dat er voldoende mensen in de omgeving van de defibrillator opgeleid werden om op goede 
wijze hiermee om te kunnen gaan. Maar daarnaast was een voorwaarde dat de ontvanger van de 
defibrillator zelf op eigen kosten jaarlijks onderhoud hieraan zou laten plegen. Zulks om ervoor te 
zorgen dat de defibrillator in goede en bruikbare staat zal blijven.

Nu wij het eerdergenoemde artikel lezen en moeten geloven is er met het jaarlijks onderhoud wel 
wat aan de hand. In meer van de helft van de onderzochte apparatuur is sprake van geen of slecht 
onderhoud waardoor bij een noodzakelijke reanimatie de defibrillator niet of niet goed werkt.
Dit is wat ons betreft een ongewenste en zorgelijke situatie.

Graag willen wij van uw college weten of de destijds met gebruikmaking van de betreffende 
subsidieregeling aangeschafte defibrillatoren voldoen aan de toentertijd gestelde voorwaarden. Met 
name willen we graag weten of het verplichte jaarlijkse onderhoud ook stipt wordt uitgevoerd.

Kunt u ons aangeven:
waar in Veldhoven een dergelijke defibrillator hangt,
op welke wijze de werking en het onderhoud hiervan van gemeentewege wordt gecontroleerd. 
Kortom, zijn de destijds verstrekte defibrillatoren nog steeds in goede en op elk moment inzetbare



staat ?
En worden de destijds aan de verstrekking gestelde voorwaarden nageleefd ?

Met vriendelijke groet,
Namens de Veldhovense VVD 
Maarten Prinsen
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Geachte heer Prinsen,

In uw brief van 14 januari 2016 stelt u ons college op grond van artikel 42 van het 
Reglement van orde voor de raad een aantal vragen. Deze hebben betrekking op 
defibrillatoren (AED's) die enige jaren geleden op basis van de eenmalige 
stimuleringsregeling vanuit onze gemeente zijn verstrekt aan ongeveer twintig 
organisaties. U vraagt hierbij specifiek of deze op dit moment nog in goede en op 
ieder moment inzetbare staat zijn en of de destijds gestelde voorwaarden worden 
nageleefd.

Voornoemde stimuleringsregeling is in 2008 ontwikkeld als éénmalige impuls om het 
aantal beschikbare AED's in Veldhoven voor burgers te vergroten en meer burgers op 
te kunnen leiden in het gebruik van de apparaten. Dit is door het in eigendom 
verstrekken van de apparaten en het geven van opleidingen ook gebeurd. De 
gemeente heeft hierin verder geen verantwoordelijkheid.

Voor een overzicht waar op dit moment een defibrillator hangt, verwijzen wij naar de 
website www.aed4.eu. Gebleken is echter dat op deze landelijke website niet alle 
AED's vermeld worden. De beheerders van de defibrillatoren zijn echter zelf 
verantwoordelijk voor de registratie van het apparaat.

Door de gemeente wordt de werking en het onderhoud van de AED's niet 
gecontroleerd. Het is ook nooit de bedoeling geweest (en ook niet de gemeentelijke 
verantwoordelijkheid) om deze eenmalige regeling een vervolg te geven in de vorm 
van controle/toezicht op het gebied van beheer en/of onderhoud. Het is enkel de 
bedoeling geweest om de Veldhovense gemeenschap te faciliteren maar wel 
verantwoordelijkheid aan de inwoners zelf te geven.
Wij zijn dan ook niet op de hoogte of de destijds verstrekte defibrillatoren nog in 
goede en inzetbare staat zijn.

Veldhoven werkt op afspraak
Voor alle producten en diensten waarvoor u aan de balie moet zijn, maakt u een afspraak via 
www.veldhoven.nl of bel 14 040. Via de site kunt u ook producten en diensten vanuit thuis regelen.



Aan de verstrekking van de AED's is destijds een aantal voorwaarden gesteld over 
onder andere de plaatsing, beheer en onderhoud en verantwoordelijkheid voor de 
structurele kosten. Bij de levering van de apparaten is er uitdrukkelijk op gewezen dat 
de verantwoordelijkheid voor het nakomen van deze voorwaarden bij de ontvanger 
ligt. Op de naleving is dan ook niet expliciet gecontroleerd.

Hoogachtend,
het College van Burgemeester en Wethouders van Veldhoven,

H.J. de Ruiter drs. J.M.L.N. Mikkers
secretaris burgemeester


